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necesitat d’un socors en el mateix acte de la mort 
del metge. Intervé el Dr. Girona alegant la intan- 
gibilitat de la pensió com a més útil per l’esperit 
de classe. El Dr. Taxonera diu que la práctica li 
ha ensenyat que lo més convenient es la pensió, 
però que al fer-se el segon grup de vida pot 
recullirse l’idea de socorrer en Tacte mateix de la 
mort. El Dr. Ribas s’adhereix a les manifesta- 
cions del Dr. Taxonera ampliant-les,. El Dr. Rou- 
rera opina que la pensió deu èsser obligada per els 
casos d’indigencia.

La Presidencia adverteix que aixó significa 
una reforma del Reglament que no s’en pot tractar 
avui i que tenit en projecte reformarlo convida 
a que es reproduexi la discussió cuant es porti a 
efecte la reforma, dona per acabada la discusió. /

El Dr. Bonifaci-observa que en el cas de des- 
varolització de la moneda ' la pensió no cubriría 
les necessitats parentòries a que es destina. La 
Presidencia li contesta que aquest es un punt a 
tractar quant se reformi el Reglament al que con
corda el Dr. Bonifaci. El Dr. Girona enten interes- 
santíssim l’assumpte i prega que el Consell Ad- 
ministratiu es preocupi del mateix.

El Dr. Mestre. Puig en vista de que sembla 
que l’Associació de Metges Titulars té el projecte 
d’organitzar un segur, la Mutual Mèdica manifes
ti que la forma mutualista practicada lliurement 
es la millor. El Dr. Girona creu que deu dejarse 
.en llibertad a tots per a assegurarse de la forma 
que creguin més convenient ais seus interessos. 
Rectifiquen els Drs. Mestre Puig i GironaJ insis- 
tint en els seus punts de vista.

Intervenen també els Drs. Aróla i Pía Ar- 
mengol i altres exposant els seus punts de vista 
en previssió de supostés dificultáis i en defensa 
de l’organització mutualista.

El Dr. Taxonera manifesta que la Mutual 
Mèdica ha sigut requerida per a propagar els seus 
principis Mutualistes en diversos llocs, entre ells ' 
Logroño i Sevilla, i que ja s’ha anat a Valencia.

S’acorda per unanimitat facultar al Consell 
Administratiu per a que a la seva oportunitat 
exterioritzi la inconveniència de tot altre segur 
mèdie de carácter obligatori, quan ja queda com- 
pletament garantida la previsió mèdica grades 
a la Mutual Mèdica.

El Dr. Bonifaci prega que a èsser possible es 
prescindeixi deis donatius que no previnguin deis 
propis metges. Els Drs. Taxonera, Pía i Busquet 
creuen que deuen aprofitar-se • sense. cap menys 
preu els donatius.- Els Drs. Ribas i Riera diuen 
que els donatius deurien aplicar-se a casos de 
beneficència per a fámilies de metges-.

S’acorda que la moció del Dr. Bonifaci passi 
al Consell Administratiu per a el seu estudi recu- 
llint també totes'les manifestacions feteg pels de
más que hi han intervingut.

El Dr. Birba proposa un criteri d’ampia tole
rancia per a l’admissió de socis en el primer grup 
d’invalidesa, fins i quant estiguin malalts, ja que 
el Reglament els hi denega socorsos en la invali- 
desa provinent de malalties soferts al ingressar.

El Dr. Tost s’hi oposa. El Dr. Girona diu que 
aquests individus podrían subvencionar-se com a 
cassos de beneficencia. El Dr. Taxenera opina 
que la Mutual sois es administrativa i que els 
cassos de misericordia i beneficencia no caben 
dins d’ella que d’aquesta obra ja se’n preocupa el 
Sindicat. S’adhereixen a 90 manifestai per el 
Dr. Taxonera, els Drs. Parellada, Ribas, Busquet, 
Pía i Llambés.

Rectifiquen els Drs. Birba, Busquet, Girona i 
Llambés.

Intervé la Presidencia aclarant alguns extrems 
i donant per acabada la discussió sense - altre 
efecte.

Per unanimitat, es ratifica l’acord del Consell 
Administratiu de 26 de Maig darrer establint les 
quotes de compensado pel segon grup de Vida.

I. sense més assumptes de que tractar acabada 
l’ordre del- dia es procedeix al nomenament deis 
Delegáis per a la firma del acta, siguent dessig- 
nats els Drs. Mestres Miquel i Pascó.

Seguidament es llegeix l’acta que es posa a 
discussió i s’aprova per unanimitat i sense cap 
discussió.

I s’aixeca la sessió a les 13’30 del mateix dia 
de cómensala.

El president, H. Sicart.—El Secretari, R. Ta
xonera.—Els Delegáis, j .  Pascó.—J. Mestres.

Consell Administratiu
Acta nùmero 58

A les 22 hores del dia 19 de Maig de 1924 es 
reuneix el Consell Administratiu amb assistència 
dels Drs. Sicari, que presidieix, Poudevida, Aqui- 
lué, Birba, Tost, Farrerons, Ribas, Busquet i 
Taxonera que actua de Secrètari.

Oberta la sessió es llegeixen i s’aproben les 
actes anteriors corresponents a les sessions cele- 
brades els dies 22 d’Abril i primer de Maig prop 
passats.

Es dona compie de la correspontìència de 
tràmit.

■ Son examinades i conforme admetent-se les 
segiients participacions de sod : primer grup 
d’Jnvalidesa, del 1047 al 1059, inclussius ; segon 
grup d’invalidesa, del 716 al 727, inclussius; tor
cer grup d’invalidesa, del 456 al 467, inclussius; 
i primer grup de Vida del 438 al 489, inclussius.

S’acorda demanar informe facultatiu comple
mentari per a la' soHicitud d’ingres al II grup d’In-


